
Styrelsemöte i SACO-rådet vid SLU 
den 28 mars 2011. 
 

1. Allmän information. 
Nästa möte för SLU:s styrelse äger rum i Alnarp i maj och vice ordf Andrus Kangro 
representerar då SACO–rådets styrelse.  
Fiskeriverkets forskningsavdelning och fiskodlingen i Älvkarleby kommer att flyttas  
över till SLU.  
 

2. Från orterna. 
Umeå – Vi får nu information om byggnationen av dekanen.   
Uppsala – Vi i Uppsala har nu börjat med regelbundna möten på kansliet med Tommy 
Bergström (SULF). Mötena äger rum på onsdagseftermiddagar (vid fika). Mötena 
kommer att vara öppna för KP. 
Alnarp – Inget nytt att rapportera. 

 
3. Autonomiarbetet. 

Andrus Kangro, Anneli Lundkvist och Lars Lundqvist rapporterade om arbetet i de 
olika grupperna. Väldigt lite har hänt. 
 

4. Lönerevisionen. 
Det nya förslaget till doktorandstege är i stort sett klart. 
Revisionen väntar just nu på prefekternas bud, och förhoppningsvis kommer nya 
lönerna att kunna utbetalas i samband med junilönen. 

 
5. Årsmötet. 

Ordf tar kontakt med nye personalchefen för att höra ifall han kan komma och 
presentera sig på mötet.  

 


